

## ZCUT-2 RT-7000 RT-3700 圆盘胶纸机automatic tape dispenser

产品名称	ZCUT-2 RT-7000 RT-3700 圆盘胶纸机automatic tape dispenser
公司名称	深圳市鑫协宏科技有限公司
价格	498.00/台
规格参数	品牌:ezmro 型号:rt-3000 长度:15 ( mm )
公司地址	深圳市南山区桃源街道丽山路大学城创业园1006室
联系电话	0755-33103276 13530192720

### 产品详情

轻轻按动按钮，就可切割胶纸 胶带，一次绕盘半周。

一机可供多人使用（可同时供2~3人使用）摘取方便，减少浪费；

独特的输送系统可使胶纸轻轻粘在转盘边易于摘取，2个手指即可轻松摘取胶带。

适用于各种使用量大、裁切长度较短、材质较薄、宽度较窄的胶带（胶纸）；

根据胶带宽度,可简单通过调整宽度旋钮,来准确的调整每两个胶带的间隔;

可简单通过调整长度旋钮,来准确的调整每个胶带的切割长度。

一机可供多人使用、摘取方便,提高效率,减少浪费;

可剪切各种带粘性胶紙 胶带,切口锋利.剪切胶带长度一致,刀口整齐,不伤胶带。

采用无滚轮设计,可适应不同内径胶带。可放置胶带的外径达150mm;(也可通过加装铁架,放置更大外径的胶带)

耗材标准化,价格低廉。且容易购买。

刀片更换容易,只需简单培训,使用一把螺丝刀就可以轻松更换刀片。

相对于上代机器ZCUT-2进行了改进:

1,可以切割更短的胶带,可达3MM。

2,用数字旋钮代替了以前的螺丝定位,使切割精度进一步提高,方便操作,使胶带长度更直观也更理性。

3,机身采用新材料,减轻了整机重量,提高的机身的强度。同时保护机罩更加小巧也变的智能化,便于更换。

切割长度:9~70毫米

切割宽度:3~25毫米

使用电压:默认AC220-240V 50-60HZ 欧标三插线(两插圆孔)

胶纸外径:<150毫米

产品尺寸:250 × 150 × 120毫米

净重:2.2公斤=====

Press the button, you can cut the tape / adhesive tape, and wind the tape for half a circle at a time;The unique conveying system can make the adhesive paper easy to pick up around the edge of the rotary table.It is suitable for all kinds of tape (adhesive paper) with large quantity, short cutting length, thin material and narrow width.According to the bandwidth, the interval can be adjusted simply by adjusting the knob;It can cut all kinds of adhesive tape / adhesive tape with sharp cut. The outer diameter of the adhesive tape can be placed up to 150 mm.One machine can be used by many people, easy to pick up and reduce waste;

The cutting width is 3mm-25mm and the cutting length is 9mm-60mm.

Easy blade replacement

Compared with zcut-2, it is improved.

1. It can cut shorter tape, up to 3mm

2. The former screw positioning is replaced by digital screw, which further improves the cutting accuracy and facilitates the operation.

3. The fuselage adopts new materials, which reduces the weight and improves the strength. The hood is smaller.

Cutting length: 6-70mm

Cutting width: 3-25 mm

Service voltage: ac220-240v, 50-60Hz, China national standard three plug wire by default

Outer diameter of adhesive tape: < 150 mm

Product size: 250 × 150 × 120mm

Net weight: 2.2kg